

產品 Product

銀杏葉-PS Ginkgo-PS™

每瓶 120片 120 Tablets / Bottle
產品編號： 126 Item #: 126

USANA 是一間這種蘊含有銀杏葉和磷脂酰絲氨酸 (PS) 的主要營養產品製造商。USANA銀杏葉PS採用標準銀杏葉精華成份，標準成份含量不少於24% 銀杏黃酮糖及6%銀杏苦內酯和白果內酯，此標準份量能確保產品效能，而且完全符合世界衛生組織對銀杏葉精華成份的要求。銀杏葉PS和其他USANA營養產品一樣，經化驗室測試，保證安全和效能。USANA銀杏葉PS優質銀杏葉精華配合磷脂酰絲氨酸配方，能強化腦部功能、有助集中精神和提高記憶力。

USANA is one of the first major manufacturer to combine two powerful aids, Ginkgo biloba and Phosphatidylserine, in a single supplement. USANA uses only standardized Ginkgo biloba extract containing a minimum of 24% ginkgo flavonglycosides and 6% ginkgolides and bilobolides for consistent potency. The high quality of Ginkgo biloba extract combined with PS makes Ginkgo-PS™ a unique supplement to naturally support mental performance, memory and cognitive function.

- 獨特高效能、標準銀杏葉精華及磷脂酰絲氨酸 (PS) 幫助改善思考能力及腦部功能
- 含磷脂酰絲氨酸 (PS)，經臨床測試證明可以增強腦部記憶
- Combines standardized, high-potency Ginkgo biloba extract, plus phosphatidylserine for healthy mental and cognitive function
- Contains phosphatidylserine (PS), which is clinically proven to support memory

服用方法
每天服用四片，建議早晚餐後服用兩片。

Directions for use:
Take four tablets daily spread evenly throughout the day, or as is convenient.

